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Robert F. Kennedy, Jr. vzkazuje lidem – tohle je boj o naše základní práva, naši demokracii a
svobodu. Spojme se a držme při sobě.

Přepis:

Ahoj všichni, tady Robert F. Kennedy, Jr. Mám velkou radost z této příležitosti, mluvit s tisíci občany
v 15 zemích na všech kontinentech světa, kteří se dnes spojili, aby demonstrovali proti tomuto
převratu velkých datových firem, telekomunikačních firem, technologických firem, ropných a
chemických firem, tímto globálním kartelem veřejného zdravotnictví, který vede Bill Gates a WHO,
který má nyní hodnotu dvou bilionů dolarů a chce zvětšit svoje bohatství a moc nad našimi životy,
našimi svobodami, který chce rozvrátit naše demokracie a chce zničit naši suverenitu a kontrolu nad
našimi životy a zdravím našich dětí.

Chci vám připomenout…. těm, kteří nejste Američani… připomenout něco, co se učí každé dítě o
americké historii. Během velké hospodářské krize, Franklin Roosevelt, který byl jeden z nejlepších
prezidentů v americké historii, řekl americkému lidu: „To jediné, čeho se musíme bát, je samotný
strach.” Vyrůstáme s tím, ale lidé ve skutečnosti nechápou, co to znamená. Bylo to ale velmi hluboké
varování od Roosevelta. Protože viděl, co hospodářská krize způsobuje ve východní Evropě, v Itálii,
Německu a Španělsku. Kvůli této krizi se lidé uchylovali k fašismu. Ve východních zemích se kvůli
stejné krizi obyvatelé a vlády uchylovali ke komunismu, a také způsobovala kolaps vlád po celém
světě. V naší zemi, Spojených státech, je pro lidi těžké, si dnes vzpomenout, že téměř třetina lidí v
naší zemi byla naprosto zklamaná kapitalismem a chtěla se uchýlit ke komunismu. A další třetina se
chtěla uchýlit k fašismu.

Franklin Roosevelt chtěl zachovat naši zemi pro demokracii, pro kapitalismus volného trhu, pro
občanská práva a k zachování naší Ústavy. Uvědomil si, že zbraň autoritářského vládnutí bude
strach. Když jsem před pár týdny mluvil v Berlíně, připomenul jsem Němcům velmi slavný příběh, ke
kterému došlo během norimberských procesů po 2. světové válce, kdy Hitlerův nejbližší plukovník a
šéf Luftwaffe, Hermann Göring, byl jedním ze žalobců dotázán:

„Jak jste přesvědčil Němce… Němci jsou jedni z nejvzdělanějších lidí na světě a byli jedni z
nejtolerantnějších lidí na světě. Výmarská republika byla jedna z nejsilnějších demokracií na světě…
jak jste z těchto lidi, kteří byli tak vzdělaní, a tak probuzení a tak tolerantní, udělal poslušné otroky,
kteří páchali jedny z nejhroznějších krutostí v lidské historii?” Göring odpověděl: „To je prosté…”
Můžete si jeho citát vyhledat, a udělejte to.

Řekl: „… funguje to nejen za fašistické vlády, ale funguje to v demokracii, monarchii, komunismu, za
jakékoliv vlády. Práce vlády je vyvolat v lidech strach, a pokud je dokážete ve strachu udržet, můžete
je přesvědčit, aby udělali cokoliv, co chcete, a stanou se z nich ovce.” Naomi Klein napsal známou
knihu, kterou bychom si všichni měli přečíst, a jmenuje se „Disaster Capitalism”.

Tato kniha líčí historickou chronologii všech časů během americké historie a historie světa, během
velké hospodářské krize, a během finančního kolapsu v roce 2008, a např. během finančního kolapsu
v Chile v roce 1973, během bombového útoku na Světové obchodní centrum– na tomto všem ukazuje,
že autoritářské prvky ve společnosti, a velké korporace, bohatí plutokratové a oligarchové, bohaté
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rodiny a jedinci, využívají krize, aby přesunuli bohatství nahoru ke zničení střední třídy v těch
zemích a uvalili totalitní vládu. Je samozřejmě pochopitelné, že lidé, kteří jsou zvyklí si volit svoji
vládu, nebudou hlasovat pro zákony, které dělají bohaté lidi bohatšími a dávají korporacím ještě více
moci nad jejich životy, které omezují demokracii a občanská práva.

Tohle nejsou dobré nástroje pro populismus. Aby transformovali vládu, aby odměnila bohaté ještě
větším bohatstvím, lidé, kteří toho chtějí docílit – velké korporace, které chtějí takovou změnu – musí
odstranit občanská práva. První občanské právo, u kterého začnou, je svoboda projevu. Potřebují
uvalit cenzuru, protože svoboda projevu je nejdůležitější právo.

V naší zemi jsme svobodu projevu dali jako první dodatek v naší Ústavě, protože všechna ostatní
práva na něm závisí. Pokud vláda může skrývat, co dělá, může jí projít cokoliv, co chce. Pokud vám
korporace může lhát, a tajit informace, pokud v demokracii není žádná transparentnost, není to
žádná demokracie. Pokud se chcete zbavit ostatních práv, jako svoboda shromažďování se, které nyní
využíváte, někteří ho využíváte pod velkým rizikem.

Někteří z vás budou trpět… někteří z vás budete zatčeni. Někteří z vás budete zraněni. Ale je to
základní právo: právo na svobodu projevu, právo na soudní proces, právo na svobodu vyznání, právo
na soukromí, právo na to, mít vlády, které vás nešpehují a neshromažďují vaše informace. Všechna ta
ostatní práva lze podkopat jen tehdy, pokud začnou uvalovat cenzuru. Tím, že budou schopni
umlčovat lidi, kteří chtějí mluvit.

Převrat, se kterým dnes bojujeme, je převrat, který začíná se spiknutím mezi vládními agenturami a
velkými technologickými společnostmi, těmi miliardáři ze Silicon Valley jako Zuckerberg a Bill Gates,
a lidmi, kteří řídí Google, Facebook, Pinterest a ostatní korporace ze Silicon Valley, které jsou
součástí tohoto spiknutí, aby se ujistili, že nemůžeme projevit svoje námitky. Nemůžeme říkat špatné
věci o farmaceutických produktech. Nemůžeme zpochybňovat vládní postupy, která nám nedávají
smysl. A něco málo řeknu k těm vládním postupům. Zaprvé: Nejsem konspirační teoretik. Řídím se
fakty.

Nevím, jestli virus COVID byl uměle vytvořen v laboratoři ve Wuhanu. Je spousta důkazů, že byl. Ale
ne dostatek důkazů na to, abych řekl, že je to fakt. Ale moje otázka je: Proč na to neznáme odpověď?
Proč tu otázku nikdo nepokládá Tonymu Faucimu? Proč prezident Trump nespustil vyšetřování?
Nebo prezident Xi Jinping nebo prezidentové ostatních zemí? Zjistit, odkud tohle přišlo? Protože to
musíme vědět… tohle je nejhorší pohroma v historii.

A nikoho nezajímá, odkud tento virus vlastně přišel? Víme, že nepřišel z trhu ve Wuhanu. Byl to
vymyšlený příběh, který není založen na faktech. Máme držitele Nobelové ceny, máme velké
instituce, a vyšetřovací agentury, a prokurátorské agentury, které říkají: „Podle nás to přišlo z
laboratoře ve Wuhanu a myslíme si, že to mohlo vzniknout ze studií, které financoval Bill Gates a
Tony Fauci.” Nevím, jestli je to pravda. Ale proč se na to naši vládní pracovníci neptají jako na tu
hlavní otázku?

Proč, než aby posílali policii k potlačení disidentů, neposílají policii, aby vyslechla lidi, kteří mohou
znát odpověď na tu otázku? Je spousta dalších otázek, ke kterým bych rád znal odpověď. Otázky
ohledně roušek. Jsem ochoten přijmout, pokud roušky fungují, tak je budu nosit. Pokud ochrání
druhé lidi, tak je chci nosit. Ale studie, které jsem viděl, naznačují, že roušky nefungují v ochraně
proti přenosu virů. Některé říkají, že mohou fungovat v rámci omezených podmínek.

To, co nechci, aby se mi říkalo, je: „Roušky fungují, musíte je nosit, a neptejte se na žádné otázky.”
Většina Američanů a většina lidí na této planetě- chceme vedení, ale nechceme šikanu. Jsme schopní
poznat rozdíl mezi šikanou a vedením. Chceme znát pravdu o hydroxychloroquinu.



Chceme vědět, proč utrácíme 18 miliard dolarů za vakcíny, a pouze 1,4 miliardy dolarů za léky? Jaký
to dává smysl? Je spousta dalších otázek, na které v demokracii máme právo, aby byly zodpovězeny,
aniž bychom byli označováni za konspirační teoretiky. Aniž bychom byli očerňováni za to, že jsme
„bezohlední” nebo „špatní občané”.

Všichni, kteří jsou součástí těchto demonstrací, jsou lidé, kteří se snaží být dobrými občany. Dovolte
mi říct, co musíme udělat, abychom tuto bitvu vyhráli. Vyhrajeme ji jedině s demokracií. Musíme
bojovat, abychom si svoji demokracii vzali zpět, znovu získali naši demokracii od těchto padouchů,
kteří nám ji kradou. Lidé, kteří na této karanténě nejvíce vydělávají, jsou stejní lidé, kteří cenzurují
kritiku karantény. Kdo se stává nejbohatší? Jeffrey Bezos, který vydělal 83 miliard dolarů.

Vlastní Amazon a cenzuruje knihy, které kritizují karanténu. Zuckerberg, který vlastní Facebook,
který během této karantény vydělal desítky miliard dolarů, který cenzuruje informace, které kritizují
karanténu. Cenzuruje můj Instagram. Cenzuruje můj Facebook. Moje stránka na Twitteru je také
cenzurována. Všichni tito lidé jsou lidé, kteří na karanténě vydělávají miliardy dolarů. Chci vědět
odpověď na prostou otázku: Je karanténa skutečně efektivní? V minulosti jsme zažili spoustu
pandemií. V roce 1969 jsme měli pandemii hongkongské chřipky, která v USA zabila 100 tisíc lidí. To
odpovídá 200 tisícům lidí dneska.

To je stejné množství lidí, které zabil koronavirus. Měli jsme tehdy lockdown? Ne. Nosili jsme
roušky? Ne. Jeli jsme na Woodstock. Jeli jsme na demokratický kongres v Chicagu, kde byly velké
davy lidí. Nikomu se neříkalo, aby se zavřeli doma, nevídali se s přáteli, a nosili roušky, a nevycházeli
z domu, a aby uzavřeli svůj podnik, a aby každý podnik v zemi zbankrotoval. Minulý rok na světě
zemřelo 1,6 milionů lidí na tuberkulózu. Každý rok nám umírá 1,6 milionů lidí na tuberkulózu.
Nenosíme roušky. Nemáme lockdown. Jaký je rozdíl mezi tuberkulózou a koronavirem? Tuberkulóza
má vakcínu.

A vakcína stojí kolem 3 dolarů (65 kč). A to je důvod, proč nemáme lockdown kvůli tuberkulóze.
protože nikdo nevydělává 39 dolarů za vakcínu, nebo 300 dolarů za vakcínu, tak jak firmy Moderna,
AstraZeneca a Johnson & Johnson vydělávají na této katastrofě. To je jediný důvod, který mě napadá.
Budu rád, když mi někdo řekne, že je za tím jiný důvod. Poslechněme si ho. Neumlčujte mě.
Neříkejte mi, že nemohu debatovat. Zde je, co musíme udělat.

Musíme udělat přesně to, co dnes děláte. Musíme vyjít do ulic a musíme držet pohromadě. To, co
padouši a mizerové jako Mark Zuckerburg, Jeffrey Bezos, Bill Gates a Tony Fauci chtějí, je, abychom
mezi sebou bojovali. Chtějí, aby černoši bojovali s bělochy. Chtějí, aby republikáni bojovali proti
demokratům.

Chtějí všechny polarizovat a rozdělit, protože ví, že když se všichni spojíme, začneme si pokládat
otázky, a to jsou otázky, na které nedokážou odpovědět. „Proč bohatnete?” „A proč my chudneme?”
„A jaký je rozdíl mezi tuberkulózou a koronavirem?” „A proč nenosíme roušky kvůli tuberkulóze, ale
nosíme je kvůli koronaviru?” „A odkud se to vše vzalo?”

Všechny ty otázky, na které si zasloužíme odpověď, ale nedostáváme je. Musíme držet pohromadě.
Pokud jste republikán nebo demokrat, přestaňte o tom mluvit. Přestaňte se tak ztotožňovat. Nepřítel
jsou velké technologické firmy, datové firmy, ropné firmy, farmaceutické firmy, medicínský kartel,
vládní totalitní prvky, které se nás snaží utlačovat, které se nám snaží vzít naše svobody, naši
demokracii, naši svobodu myšlení, naši svobodu projevu, naši svobodu shromažďování se, a všechny
svobody, které lidstvu dávají důstojnost. Poslední věc, kterou všichni z nás musí udělat, je to, že
musíme být dobře informovaní.

Jedna z věcí, kterou vám chci dnes oznámit, je ta, že moje organizace Children’s Health Defense s



pomocí spousty z vás, kteří jsou v těchto davech, spouští deník, který vám bude dodávat informace.
Budeme vás informovat o nejnovějších vědeckých poznatcích, vezmeme všechny informace, které se
cenzurují, a budeme je publikovat u sebe. Ty informace vám budou chodit každý den. Pokud uvidíte
něco, co se cenzuruje, chceme o tom slyšet, protože to chceme publikovat. Budeme nepřátelé
cenzury. Budeme útočištěm. A budeme vítat debatu. Zajistíme, aby to byla zdvořilá debata a budeme
lidi pobízet, aby byli politicky neutrální. Ale umožníme lidem komentovat a mít odlišný názor než je
ten náš.

Nebojíme se debaty tak jako farmaceutické společnosti, Bill Gates, Mark Zuckerberg, Jeffrey Bezos a
Tony Fauci, kteří se bojí debaty. My debatu vítáme. Pokud máte jiný názor než já, chci ho slyšet, a
chci vidět vaše vědecké poznatky. Chci, aby veřejnost slyšela, jak o tom mluvíme a diskutujeme,
protože volný proud informací, debata, je jediná věc, která umožní vládám přijít s racionálními
postupy, v rámci kterých sebeovládání bude ve skutečnosti fungovat.

Jste v předních liniích nejdůležitější bitvy v historii. Je to bitva za záchranu demokracie, lidské
svobody a důstojnosti před tímto totalitním kartelem, který se nás snaží současně v každé zemi na
světě okrást o práva, se kterými se rodí každý člověk. Děkuji za vaši odvahu, děkuji za vaše
odhodlání a děkuji za vaše bratrství. Mohu vám přísahat: Zemřu ve stoje, v boji bok po boku s vámi
všemi, abych se ujistil, že tato práva získáme zpět a zachováme je pro naše děti. Uvidím se s vámi
všemi na bojišti. Děkuji.

Překlad: David Formánek
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